

# 切丁机

## DICING MACHINE



### 工作原理

利用离心力的原理，将要切丁的物品放在拨盘上，然后拨盘高速旋转，使得切刀将物体切成片状，然后片状的物体在圆盘当中，被竖刀切成一条条的条状物，条状物再经过一次横刀的横切，将条状的物品切成了细小的丁状物体，从而实现了这种生产设备的功能。

### WORKING PRINCIPLE

Using the principle of centrifugal force, the items to be diced are placed on the dial, and then the dial is rotated at a high speed, so that the cutter cuts the object into a sheet shape, and then the sheet-like object is in the disc, and is cut into strips by a vertical knife. Strips, strips are then cross-cut by a horizontal knife to cut the strips into small pieces, thus realizing the function of the production equipment

JCN

## — 设备参数 \_Device Parameters

型号 Model	机器尺寸 Machine size	切丝尺寸 Shred size	切片尺寸 Slice size	切丁尺寸 Dicer size	产量 Yield	电源 Power supply	马力 Horsepower	重量 Weight
TD-2A	700*800*1300	3-20mm	3-20mm	3-20mm	500-800Kg/H	380V三箱50Hz 380V three boxes of 50Hz	1HP	85kg



## 优势特点

\_Advantage

- |   |   |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> <li>机台骨架均为SUS304不锈钢材质,使用寿命长</li> </ul> | The machine frame is made of SUS304 stainless steel and has a long service life         |
| <ul style="list-style-type: none"> <li>入料口处有微动开关,操作安全</li> </ul>          | Micro switch at the inlet, safe operation   |
| <ul style="list-style-type: none"> <li>通过简易改装可切丝,条状</li> </ul>            | Can be shredded, stripped by simple modification  |
| <ul style="list-style-type: none"> <li>成品形状:片、四角丝条、丁</li> </ul>           | Finished shape: sheet, square wire, Ding  |
| <ul style="list-style-type: none"> <li>可选配安全入料斗</li> </ul>                | Optional safety hopper  |
| <ul style="list-style-type: none"> <li>切丁速度快,相同时间下可抵25人工作量</li> </ul>     | The dicing speed is fast, and the workload of 25 people can be reached at the same time |
| <ul style="list-style-type: none"> <li>适合中央厨房、卫生餐饮人员或食品加工厂使用</li> </ul>   | Suitable for use in central kitchens, health catering staff or food processing plants   |

## 应用范围

\_Use Range

- 将白萝卜、红萝卜、马铃薯、菠萝、芋头、番薯、瓜类、洋葱、青椒、芒果、凤梨、苹果、火腿、木瓜、荀子等切成丁丝、片状
- Cut white radish, carrot, potato, pineapple, taro, sweet potato, melon, onion, green pepper, mango, pineapple, apple, ham, papaya, hazelnut, etc. into diced, flaky

